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Protokoll från Styrelsemöte 

Hemmesta Södra Vägförening 
org.nr: 717903-8000 

Närvarande: Roel Lammers, Michael Axelsson, Markus Aggefors, Lars-Gunnar Axelsson, 
Astrid Algulin, Joakim Hägglund och Maria Nilsson. 

Mötesdatum: 2023-11-20 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Roel Lammers hälsade samtliga välkomna. 

2. Val av mötesordförande tillika justerare 
Mötet valde Roel Lammers. 

3. Val av mötessekreterare 
Mötet valde Markus Aggefors. 

4. Godkännande av föredragningslista 
Mötet beslutade godkänna föredragningslistan. 

5. Inkomna skrivelser 
2023-317 Meddelande om vilka som har behörighet att använda Skatteverkets e-

tjänster. Bekräftelse på att Michael Axelsson blivit registrerad med 
behörighet "Elstöd företag, ombud". 

2023-318 Uppmaning från Lantmäteriet att efter föreningsstämma uppdatera 
Samfällighetsföreningsregistret. 

2023-319 Medgivande och avtal att anlägga och bibehålla elektrisk ledning i enskild 
väg från Vattenfall Eldistribution AB, gällande ny ledning längs del av 
Parkvägen. Ett antal frågor finns på underlaget (Placering av nya stationen, 
asfalterade infarter, buskar och träd skador på rötter). Markus kontaktar 
Vattenfall för att stämma av dessa frågor. 

2023-320 Vårt försäkringsbolag meddelar att de avser stänga ärendet kopplat till vårt 
ärende 23:02:614. 

2023-327 Brevskrivaren är orolig för att fler träd ska falla i skogen bakom 
Mellanvägen 14. Markus har besökt platsen utan att hitta några träd som 
bedöms riskera falla. 

2023-329 Vinterunderhållsavtal från entreprenör. Styrelsen har muntligen per 
capsulam accepterat avtalet och uppdragit åt Markus att signera avtalet. 
Markus har signerat avtalet och mailat detta till entreprenören (2023-330). 

2023-332 Kommunen meddelar att de snarast kommer återställa gräsytan bakom 
Dalstugan efter propå från Roel. 
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2023-335 En fastighetsägare meddelar att hon sålt fastigheten och önskar att den nya 
ägaren får en kallelse till stämman. Markus har efter mötet svarat på brevet 
och bett om ursäkt att vårt svar dröjt. 

2023-340 Brevskrivaren har läst kallelsen till stämman (troligen även den 
undersökning som styrelsen delat ut inför en kommande möjlig förrättning) 
och tror att beloppet på 800 tkr bara räcker till del av en lekpark samt att det 
tillkommer en kostnad för förrättning. Brevskrivaren vill även minnas att det 
funnits en fond för att rusta lekparkerna vilken man anser bör kunna 
användas för detta. Man menar även att man skulle kunna göra enklare 
renoveringar och då inte skulle behöva genomföra en förrättning. Markus 
har besvarat mailet (2023-405) och meddelat att de 800 000 kronorna 
baseras på en tidigare offert före renovering av 1 lekplats, att det finns ett 
separat konto i utgiftsstaten för en kommande förrättning, att styrelsen har 
någon fond för lekparkerna utöver den underhållsfond som finns enligt 
stadgarna samt att man vid tidigare stämmor efterfrågat en förrättning för 
detta. 

2023-341 Önskemål om att få toppa träd utanför egen fastighet (gäller samma 
fastighet som i tidigare ärende 21:07:551 varför detta återöppnas.). Markus 
har haft en mailväxling (2023-342, 2023-343 och 2023-344) med 
fastighetsägaren och meddelat att han kommer förbi. Markus skriver 
grarmeintyg och märker upp de aktuella träden varefter samtliga besöker 
platsen inför beslut. 

2023-349 Brevskrivaren undrar hur man ska gå tillväga om man vill tycka till kring 
upprustning/nya lekparker. Markus har svarat (2023-350) att det går bra att 
skicka mail till styrelsen eller lämna fysiskt brev i vår brevlåda samt att man 
bör uppge om synpunkterna hör till den pågående undersökningen eller ej. 
Roel har även skickat länken till undersökningen (2023-351). 

2023-353 Fråga hur man byter e-postadress, Roel har skickat (2023-358) länken till 
sidan där man anmäler sin e-postadress. 

2023-354 Brevskrivaren meddelar att hon varit med om en olycka i området där en 
yvig häck kan ha bidragit till olyckan. Markus har (2023-356) beklagat 
olyckan och meddelat att vi är mycket tacksamma när vi far information om 
olyckor i området samt att styrelsen jobbar med att ta fram ett material för 
att informera om de regler som gäller för växtlighet kring vägområdet. 

2023-359 Brevskrivaren meddelar att han inte kunnat svara på undersökningen 
gällande förrättningen på hemsidan och framför sina synpunkter här istället. 
Han ställer sig även kritisk till att vi klipper våra ängar. Markus har 
meddelat (2023-362) att synpunkterna i mailet tas med i resultatet av 
undersökningen samt att han gärna får återkomma om han vill lämna 
synpunkter även på gästparkeringar. Vad det gäller gräsklippningen så 
hänvisar vi till styrelsens betänkande kring detta samt protokollet från 
stämman. 

2023-360 Entreprenör som ska gräva för fiber till Vitsippevägen 3 undrar om vi är 
väghållare. Markus har bekräftat (2023-361) att vi är väghållare samt 
meddelat att om det gäller nyförläggning krävs även ett avtal. Nytt ärende 
24:02:644. 

2023-363 Brevskrivaren från skrivelse 2023-359 ovan lämnar synpunkter även på 
parkeringar. 
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2023-365 TA-plan för fiberarbeten vid Vitsippevägen 3 samt önskan om 
godkännande. Markus har meddelat (2023-366) att vi accepterar detta då det 
gäller service på befintliganläggning. 

2023-367 Meddelande om avvisad faktura på grund av felaktig referens. Michael har 
meddelat (2023-368) att vi tidigare varit i kontakt med företaget och att 
frågan nu ska vara löst. 

2023-370 Meddelande att fakturan i inkommen skrivelse 2023-367 nu är accepterad. 
Michael har tackat för meddelandet (2023-371). 

2023-372 Felanmälan 3 lampor på Backvägen (L092-L094). Markus har tackat för 
meddelandet och meddelat (2023-375) att vi jobbar med att få till en service. 

2023-373 fastighetsägaren till Backvägen 53 önskar ta ner ett antal träd utanför sin 
fastighet. Markus har meddelat (2023-374) att han tar sig förbi och tittar och 
återkommer efter det. Markus skriver granneintyg och märker upp de 
aktuella träden varefter samtliga besöker platsen inför beslut. Nytt ärende 
24:02:645. 

2023-380 Brevskrivaren meddelar att de flyttat och önskar att fakturan ska ställas till 
de nya ägarna. Michael har svarat (2023-381) att det är debiteringslängden 
som styr vem som får fakturan men att det inte spelar någon roll vem som 
betalar den samt hänvisat till vår hemsida för mer information. 

2023-382 Värmdö kommun översänder handlingarna kopplade till BYGG.2023.4262 
på fastigheten Hemmesta 11:413. Av handlingarna framgår att byggnationen 
ej ligger inom föreningens förvaltningsområde. 

2023-385 Orderbekräftelse nya lampor inför service. 
2023-386 Delegationsbeslut BMH 4604, Beslut om att avsluta ärendet gällande 

översvämningarna vi korsningen Backvägen ärende 20:04:481. Beslut tas att 
Markus bekräftar mottagandet, vilket skett efter mötet (2023-447). 

2023-388 Fastighetsägaren i ärende 23:07:640 bekräftar att vi tar ner samtliga 
stammar. 

2023-392 Entreprenör önskar förlägga fiber till Vitsippevägen 7, bifogar avtal samt 
kartskiss. Roel har signerat avtalet och skickat tillbaka (2023-408). 

2023-394 Nöjdhetsförklaring gällande fiberarbete Sveavägen, Denna väg hör till 
Kolviks samfällighet Markus har efter mail (2023-395) med Kolviks 
samfällighet (se svar nedan 2023-396) lämnat över detta till deras vägfogde. 

2023-396 Meddelande att kolviksvägförenings vägfogde gärna ser att vi lägger 
nöjdhetsförklaringen för Sveavägen i dennes brevlåda. 

2023-397 Felanmälan, L129 Mariebergsvägen 6-8. Markus har tackat för 
informationen och meddelat (2023-398) att vi kommer åtgärda detta vid 
kommande service. 

2023-400 Felanmälan, L085 och L086 (Backvägen 27-29). Markus har tackat för 
informationen och meddelat (2023-402) att dessa nu är åtgärdade. 

2023-403 Felanmälan, Bommen vid Tranbärsvägen 1 står öppen och bilar har kört 
igenom i samband med kraftiga köer på Skärgårdsvägen, även den större 
sten som finns på samma plats har förflyttats. Markus har tackat för 
meddelandet (2023-404) och meddelat att vi tar oss dit för att hitta en 
lämplig lösning, Fredrik har nu låst bommen, återstår att flytta stenen. 

2023-407 Signerat avtal för vinterunderhåll. 
2023-409 Offert rörande flytt av gungorna i ärende 14:04:046. 
2023-451 Resurs bank meddelar att de höjer räntan till 3,85%. 
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2023-452 Nöj dhetsförklaring för fibernedläggning gällande vårt ärende 23:02:617. Då 
vi redan besiktigat dessa platser och stängt vårt ärende så uppdras det åt 
Markus att signera detta samt skicka tillbaka detta har också skett efter 
mötet (2023-453). 

2023-454 Resurs bank meddelar att de höjer räntan till 4,10 %. 
2023-455 Utbetalningsbesked från Skatteverket, utgående saldo 54 kr. 

6. Ekonomisk rapport 
a. Saldon 

Konto Saldo Upplupen ränta* 
Nordea P lusGirot 1 020 562,10 kr 0,00 kr 
Nordea Sparkonto 111 940,45 kr 1 216,00 kr 
Collector sparkonto 376 701,83 kr 17 356,47 kr 
Collector 6 mån 500 000,00 kr 6 684,93 kr 
Marginalen sparkonto 373 443,51 kr 14 549,32 kr 
Marginalen 12 mån 500 000,00 kr 9 542,46 kr 
Resurs Bank 1 067 644,85 kr 
Skattekontot 0,00 kr 

Totalt 3 950 292,74 kr 49 349,18 kr 
Obetalda skulder 16 000,00 kr 

* Datumet för avläsningen kan avvika från mötesdatum, och anger senast 
avläst belopp, Resurs Bank meddelas vid årsskiftet. 

b. Sista betalningsdag har ännu inte infallit för vägavgiften, vid tiden för mötet 
har 164 redan betalat. 

c. Astrid tittar på nya bankkonton, nytt ärende 24:02:647. 
d. Överflyttning till nytt bokföringsprogram pågår då vårt tidigare inte längre 

kommer supportas. 

7. Vägfogdens rapport 
a. Service utförd på belysningen under helgen vi har nu 1 trasig lampa där 

säkringen sitter fast och ser ut att vara trasig Markus undersöker och om 
möjligt köper in byte av denna. 

b. Sanerat klotter och klistermärken. 
c. Roel har fyllt på hydraulolja på den stora gräsklipparen och det hjul som 

tidigare gått sönder har vi nu fått reservdelar till. Även hjulet på den lilla 
gräsklipparen är åtgärdat av Lars-Gunnar. 

d. Klippt träd och buskar som inkräktat på vägområdet. 
e. Tagit ner dött träd nära fastighet. 
f. Lagat soptunnan början på Hernmesta Dalväg. 
g. Extratömning soptunnan lekparken Backvägen. 
h. Extratömningar och sanering av lekparken Vitsippeparken. 
i. Rengjort skyltar. 
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8. Nya ärenden 
a. Inga nya ärenden togs upp. 

9. Ärendeloggen 
14:02:012 Bullerplanket: Inget nytt. 
14:04:046 Lekparker: Inkomna offerter ställs motvarandra och beslut tas att Roel 

meddelar vald entreprenör för den valda offerten (2023-282) att vi 
accepterar offerten och tackar övriga för visat intresse. Det har kommit 
ut sandlådesand i fallgruset vilket nu behöver ersättas med nytt fallgrus, 
Markus beställer även detta från entreprenören för gungflytten. 

14:08:097 Förskolornas andelstal: Kommunen har nu betalat och andelstalen är 
införda hos Lantmäteriet. Ärendet stängs. 

16:12:283 Renovering lekparker samt parkbänkar: Inget nytt. 
17:02:285 Röjning sly Mellanvägen-Dalvägen: Inget nytt. 
17:03:291 Byte av nätstation: Medgivande och avtal att anlägga och bibehålla 

elektrisk ledning i enskild väg från Vattenfall Eldistribution AB, 
gällande ny ledning längs del av Parkvägen har inkommit se (2023-
319). Ett antal frågor finns på underlaget (Placering av nya stationen, 
asfalterade infarter, buskar och träd skador på rötter). Markus kontaktar 
Vattenfall för att stämma av dessa frågor. 

17:04:311 Förrättning avstyckning Parkvägen 22: Fakturan betald, ärendet 
stängs. 

18:05:377 Underhållsplan lekparker: Inget nytt. 
18:07:386 Nya träd: Inget nytt. 
18:09:404 Byte av pollare, ta bort övergångsställe: Inget nytt. 
20:02:462 Snöröjning gångvägen Blåsippevägen Hemmesta Dalväg: Inget nytt. 
20:02:469 Namn på hemsidan GDPR: Roel undersöker förutsättning och krav 

för att ansöka om ansvarigutgivare för vår hemsida. 
20:03:475 Omprövningsförrättning: Undersökningen är nu genomförd, 

sammanställning återstår, Markus gör en sammanställning. Då det 
upplevs att svaren ej motsvarar tidigare synpunkter beslutas att Markus 
knackar dörr runt Lingonvägen. 

20:04:480 Området kring containrarna: Inget nytt. 
20:04:481 Översvämning Backvägen-Hemmesta Dalväg: Bygg-, miljö- och 

hälsoslcyddsnämnden har beslutat att inte ingripa i ärendet (se skrivelse 
2023-386) och sedan kommunen tagit upp hål för dagvattenbrunnen vid 
korsningen Backvägen-Hemmesta Dalväg så har vi inte sett några 
översvämningar. Ärendet stängs. 

20:10:520 Snår Vitsippevägen 15-17: Inget nytt. 
20:11:525 Vattensamling smultronvägen: Inget nytt. 
21:02:535 Fiber tranbär och Blåsippevägen: Inget nytt. 
21:03:536 Vatten Kvarnvägen: Inget nytt. 
21:06:546 Trafiken på Parkvägen: Inget nytt. 
21:07:549 Vändplats Slånbärsvägen: Inget nytt. 
21:07:551 Trädfällning Hemmesta Dalväg 14: Vi har åter fått en fråga om 

toppning från denna fastighet, Markus har åter skickat granneintyget. 
Ärendet öppnas åter upp. Markus har besökt brevskrivaren och märkt 
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upp de berörda träden. Markus skriver ett nytt granneintyg och samtliga 
tar sig förbi och gör en bedömning inför kommande beslut. 

21:07:557 Vatten på ängen vid transformator Backvägen: Styrelsen bedömer 
att den ej kommer prioritera detta inom rimlig tid utan flyttar detta till 
förslagsloggen. Ärendet stängs. 

21:08:560 Nya dagvattenbrunnar Bygdevägen: Inget nytt. 
21:09:575 Röjning Blåbärsvägen: Inget nytt. 
21:10:582 Dela underhållsplanen: Inget nytt. 
22:02:584 Rensning dagvattenbrunnar: Inget nytt. 
22:02:585 Släpvagn: Inget nytt. 
22:02:586 Renovering container: Inget nytt. 
22:04:589 Välkomstbrev: Välkomstbrevet (HSVF-000496) är nu klart och har 

även delats ut till 2 nyinflyttade fastighetsägare som båda uppskattade 
detta. Beslut tas att Markus tar fram en karta som visar vem som 
ansvarar för utdelning i vilket område och Michael från nu skickar ut 
de uppdateringar vi far gällande förändringar av ägarförhållandena för 
fastigheterna. 

22:04:591 Vägsyn 2022: Inget nytt. 
22:05:593 Uppdatera underhållsplanen: Inget nytt. 
22:06:595 Trädfällning Hallonvägen 12: Inget granneintyg har inkommit varför 

ärendet stängs. 
22:07:598 Inköp hastighetsdisplay: Inget nytt. 
22:07:599 Snabelbil: Inget nytt. 
22:08:603 Vattensamling Hemmesta Dalväg 20: Inget nytt. 
22:09:613 Trädfällning Mellanvägen: Markus skriver granneintyg och märker 

upp träd, samtliga tar sig förbi och tittar inför kommande beslut. 
23:02:614 Raserat växthus: Vårt försäkringsbolag har meddelat att de ämnar 

stänga ärendet. I och med detta stänger vi även vårt ärende. 
23:02:615 Uppdatera Arbetsordningen: Inget nytt. 
23:02:616 Uppdatera vinterunderhållsplanen: Inget nytt. 
23:03:619 Arbeten Dalstugan: Vi har nu besiktat gångvägen och kan inte se 

några skador kopplade till arbetet på Dalstugan, ärendet stängs. 
23:03:620 Avverkning Storskogen: Tommy stämmer av igen. 
23:03:621 Förrådsbyggnad: Lars-Gunnar kontaktar Lantmäteriet efter inrådan 

från kommunen för att stämma av om de ser några hinder för detta. 
23:04:623 Egna utlägg: Michael har tagit fram ett förslag på text. Michael 

stämmer av med vår revisor innan nya texten införs i arbetsordningen. 
23:05:625 Besvara mail ta ner träd: Inget nytt. 
23:05:626 Fällning riskträd: Inget nytt. 
23:05:627 Parkering infart över grönyta: Inget nytt. 
23:06:628 Trädfällning Tranbärsvägen 1: Inget nytt. 
23:06:629 Trafiköar Centrumvägen: Inget nytt. 
23:06:631 Kallelse till stämman: Stämman är nu genomförd, ärendet stängs. 
23:06:632 Ordförande stämma: Stämman är nu genomförd, ärendet stängs. 
23:06:633 Förvaltningsberättelse stämman: Stämman är nu genomförd, ärendet 

stängs. 
23:06:634 Ekonomiskt underlag till stämman: Stämman är nu genomförd, 

ärendet stängs. 
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23:06:635 Revision inför stämman: Stämman är nu genomförd, ärendet stängs. 
23:06:636 Valberedningen inför stämman: Stämman är nu genomförd, ärendet 

stängs. 
23:06:637 Hemsidan inför stämman: Stämman är nu genomförd, ärendet stängs. 
23:06:638 Linjemålning: Inget nytt. 
23:07:640 Ta ner träd Parkvägen 8: Markus har pratat med fastighetsägaren 

som gärna ser att vi tar ner hela trädet se även inkommen skrivelse 
2023-388. Trädet är nu nedtaget. 

23:07:641 Ta ner träd bakom Dalstugan: Inget nytt. 
23:07:643 Yviga häckar: Markus skickar synpunkter på Roels förslag. 

10. Hemsidan 
a. Inget togs upp gällande hemsidan 

11. Övriga frågor 
a. Inga övriga frågor togs upp. 

12. Nästa möte 
a. Styrelsemöte 2023-12-18 19:00 

13. Mötets avslutande 
Mötesordförande tackade samtliga deltagare för visat intresse och avslutade 
mötet. 

Vid protokollet Justeras 

Markus gefors ers 
Sekret are Mötesordförande 
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